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Protokół nr  XXV / 2016 
  

z sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia  6 września  2016r.  
 
 

Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji wzięli : Wójt 

Gminy Artur Herold, Sekretarz Gminy Daniel Szpręga, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer, 

nauczyciele otrzymujący akt nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela dyplomowanego i 

mianowanego, uczniowie nagrodzeni nagroda Wójta „Primus Inter Pares” oraz ich rodzice, kierownicy 

referatów oraz jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszeni goście. Lista obecności 

zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Zblewie. Rozpoczęła się o  godz.16.00 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk. 

Porządek obrad:  
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności, 

b) zatwierdzenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z sesji odbytych w dniach  14 lipca i 3 sierpnia br. 

2. Wręczenie aktów awansu dla nauczycieli i nagrodzenie uczniów wyróżnionych w konkursie 

„PRIMUS INTER PARES” oraz ich rodziców.  

3. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 14 lipca i 3 sierpnia 

br. oraz z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i wnioski Radnych.  

5. Informacja o wykonaniu budżetu i zadań gospodarczych w I półroczu 2016r. – przedstawienie 

stanowisk Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.  

6. Ocena przygotowania placówek oświatowo – wychowawczych do roku szkolnego – 

przedstawienie stanowisk Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia,.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – poprzedzone 

stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/167/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 14 lipca 

2016r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zblewo – 

poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów – poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego zasady przydzielania  i 

rozliczania dotacji dla przedsięwzięć z zakresu usuwania azbestu w ramach realizacji 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Zblewo” – poprzedzone 

stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo – poprzedzone 

stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. – poprzedzone stanowiskami 

Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027. – 

poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości – 

poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie 

bezprzetargowej – poprzedzone stanowiskami Komisji : 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.   

17. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

18. Wolne wnioski zakończenie.  

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk otworzył XXV Sesję  Rady Gminy Zblewo. Powitał 

Panie i Panów Radnych, Wójta Gminy p.A.Herold, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, kierowników 

jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, kierownika Zakładu Komunalnego, Panie i Panów 

sołtysów, Pana mecenasa, kierownik GOPS, mieszkańców. Szczególnie gorąco Przewodniczący 

Rady Gminy powitał  nauczycieli, którzy otrzymają akt nadania stopnia awansu zawodowego oraz 

rodziców wraz z  dziećmi, którzy zostaną nagrodzeni nagrodą Wójta „Primus Inter Pares”.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sesja jest prawomocna, gdyż udział w sesji 

bierze 10 Radnych, na stan Rady 15. Poinformował również, że Radni otrzymali porządek sesji i 

zapytał, czy są uwagi bądź wnioski do tego porządku. Uwag i wniosków nie zgłoszono i przyjęto 

przesłany  porządek jednogłośnie. 

Do protokołu z sesji z dnia 14 lipca br. Radni nie zgłosili uwag i przyjęli go jednogłośnie. 

 

Godz. 16.05 doszła Radna p.S. Cherek 

 

Do protokołu z sesji z dnia 3 sierpnia  br. Radni nie zgłosili uwag i przyjęli go jednogłośnie. 

 

Godz. 16.06 doszedł Radny p. K.Niemczyk 

 

Ad.2 

Wręczenie aktów awansu dla nauczycieli i nagrodzenie uczniów wyróżnionych w konkursie „PRIMUS 

INTER PARES” oraz ich rodziców.  

Podczas XXV Sesji Rady Gminy Zblewo odbyło się wręczenie aktów mianowania nauczycielom oraz 

wręczenie nagród uczniom wyróżnionym nagrodą Wójta Gminy „PRIMUS INTER PARES”. 

Akty nadania na stopień nauczyciela  dyplomowanego otrzymały panie: Joanna Wanda 

Michnowska, Elżbieta Prześrut-Prądzyńska, Anna Maria Polc, Justyna Dorawa.  

Akty nadania na stopień nauczyciela mianowanego otrzymali: p.  Kamila Ciosk, p.Joanna  

Lenz, p.Aneta Lubińska, ks. Piotr Wietrzykowski, ks. Mariusz Malejko.    

 

Godz. 16.12 doszła Radna p.W. Mindykowska  

 

Uczniowie nagrodzeni w konkursie  „PRIMUS INTER PARES” oraz ich rodzice, którzy 

otrzymywali listy gratulacyjne. 

 

1. Maciej Kromer oraz rodzice Bożena i Łukasz Kromer  

2. Dominika Wolf oraz matka Anna Wolf 

3. Patrycja Wolf oraz matka Anna Wolf 

4. Kornelia Fabich oraz rodzice Lidia i Jacek Fabich  

5. Daria Marciniak oraz rodzice Anna i Artur Marciniak 

6. Kornelia Chociaj oraz rodzice Ilona i Piotr Chociaj  

7. Wiktora Walkusz oraz rodzice Danuta i Zdzisław Walkusz 

8. Katarzyna Lamczyk oraz rodzice Wiesława i Henryk Lamczyk  

9. Anna Wensierska oraz rodzice  Maria i Roman Wensierscy 

10. Klaudia Cabaj oraz rodzice Beata i Mariusz Cabaj 

11. Piotr Sulewski oraz rodzice Grażyna i Roman Sulewscy  

12. Jeremiasz Wojak oraz matka Anna Wojak 

13. Nikola Sturmowska oraz rodzice Justyna i Tomasz Sturmowscy 

14. Katarzyna Bednarska oraz rodzice Hanna i Sławomir Bednarscy 

15. Aniela Sabiniarz oraz rodzice Beata i Modest Sabiniarz 

16. Justyna Ossowska oraz rodzice Mariola i Ryszard Ossowscy 

17. Martyna Trzebiatowska oraz rodzice Iwona i Marek Trzebiatowscy 

18. Artur Nieżurawski oraz rodzice Izabela i Marek Nieżurawscy 

19. Maciej Lubawski oraz rodzice Katarzyna i Sławomir Lubawscy  

20. Maciej Wrzałka oraz rodzice Anna i Wiesław Wrzałka 

21. Szymon Czapla oraz rodzice Janina i Andrzej Czapla  

22. Paweł Łukowski oraz rodzice Stefania i Jarosław Łukowscy 

  

Ad.3 

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 14 lipca i 3 sierpnia br. oraz 

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Radni w/w informacje otrzymali, a Wójt Gminy poinformował  tylko o  uroczystościach,  które odbyły 

się w ostatnim czasie.  

Przewodniczący Rady Gminy  w tym miejscu wspomniał o dożynkach gminno-parafialnych, które 

odbyły się w ostatnią niedzielę w Pinczynie. Pan Wójt już na dożynkach dziękował wszystkim 

zaangażowanym  osobom, bo była wielka praca wykonana przez Koła Gospodyń Wiejskich, przez 

sołtysów, a  szczególnie przez gospodarza czyli  ks. Proboszcza z Pinczyna Mieczysława Bizonia. 

Wielkie gratulacje dla Niego, że użyczył tych plebańskich ogrodów i gdyby nie ten deszcz, który 

później padał, to by się dożynki super udały. Była to pięknie udana impreza i chciałbym pogratulować  

Wszystkim tym, którzy się zaangażowali w to i uczestniczyli w tej uroczystości i też Panu Wójtowi, 

który był współgospodarzem z ks. Mieczysławem Bizoniem – proboszczem pinczyńskim.  

 

Ad.4 

Interpelacje i wnioski Radnych.  

 

Godz. 16.46 doszedł Radny p.M.Jankowski. 

 

Radna p.S. Cherek zgłosiła wniosek w sprawie naprawy  drogi za jeziorem w Semlinie, czy asfaltem, 

czy płytami jumbo, zgodnie z obietnicą złożoną na zebraniu wiejskim ( odcinek 100 m ).  Złożyła w tej 

sprawie pisemny wniosek do Wójta Gminy podpisany przez mieszkańców i radę sołecką wsi Semlin. 

Radny p.M.Miksza podziękował Panu Wójtowi za wykonanie utwardzenia  drogi na Osiedlu 

Piaskowym w Pinczynie. Jest to podziękowanie od mieszkańców i osób, które korzystają z tego. 

Droga ta powstawała przez kilka lat i udało się ją w końcu zrealizować w tym roku, dzięki 

zaangażowaniu Pana Wójta. Rozpoczęliśmy ją jeszcze za Wójta Trawickiego, udało się wtedy 

kawałek zrobić, później co ileś lat żeśmy  dokładali własnym sumptem, staraliśmy się i zawsze była 

pomoc ze strony Gminy. Chciałbym również dzisiaj podziękować  firmie Dekpol p.Mariuszowi 

Tuchlinowi, który zaangażował się bezpośrednio w budowanie tej drogi.    Następnie poprosił  w 

imieniu mieszkańców ul. Nowodworskiej, strona w kierunku torów od p.Bernackich, o utwardzenie  

tego podjazdu. Jest tam lekko pod górkę i woda która spływa po deszczach rozmywa grunt, tworzą się 

koleiny i jest bardzo ciężki  wyjazd. Poprosił również o zaplanowanie w budżecie gminy na 2017r. 

środków na wykonanie modernizacji utwardzenia dziedzińca oraz parkingu przed szkołą  w Pinczynie.  

Radny p.S. Fojut poinformował, że zaczęła się budowa chodnika do  Pinczyna i zapytał, czy to znaczy 

że wszyscy mieszkańcy nie  zgodzili się na sprzedaż tej ziemi, bo wiedzę, że gdzieś jest bliżej szosy, 

gdzieś jest za drzewami i tak dalej. Na odcinku  Pana Ossowskiego chyba przychodzi przy samej 

ulicy. Zaciekawiło mnie to, bo niby to miało być wykupione. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko jest robione zgodnie z projektem, grunty są wykupione i 

przekazane Starostwu. Jest tak jak było, wcześniej to było uzgodnione, skonsultowane z 

mieszkańcami i w tym scenariuszu to się odbywa.  

p.R.Gollsu potwierdziła to. 

Radny p.R.Rambowski poinformował, że zgłaszał już wniosek o poprawienie chodnika na 

ul.Modrzewiowej naprzeciw p.Zdrojewskiego i nie wie, czy tam już zostało coś rozpoczęte, bo dzisiaj 

tam jeszcze nic nie było, nic się nie działo. W sobotę zniknęło rusztowanie, było rozebrane przy szkole 

na szczycie, a dziś od nowa stawiają i dlaczego, jaki to ma sens? 

Wójt Gminy odpowiedział, że ta firma, która to wykonuje wykonała to źle i kazałem jeszcze raz to 

zrobić bo to jest wizytówka to czoło, po prostu było to źle pomalowane i oni poprawiają to oczywiście 

w kosztach wcześniej ustalonych.  

Radny p.R.Rambowski dodał, że rozmawiał dzisiaj z pracownikami i oni mówili, że Wójt kazał w 

sobotę rozbierać, że było wszystko dobrze, a dzisiaj od nowa stawiają.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie widział tego, jak to zostało zakończone. Ta firma robiła wszystko 

profesjonalnie i akurat tam na czole  wyszło źle i się tego nie spodziewałem. Dzieła końcowego nie 

widziałem.    

Radny p.J,.Czubek zgłosił wniosek o utwardzenie wjazdu na betonowe płyty do firmy Megiw od strony 

Starogardu, bo tam się zawsze tworzy dziura 
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Radny p.K.Niemczyk poinformował, że część mieszańców z terenu gminy Zblewo i Zblewa, Pinczyna i 

Semlina zgłaszało do mnie taką prośbę,  czy nie udało by się utworzyć takie miejsce przy jeziorze w 

Semlinie, jakie jest zrobione  w Strudze?  Nasze takie lokalne miejsce, coś w stylu tego, jakie Stara 

Kiszewa zrobiła przy Strudze. Jest tam miejsce bardzo ciekawe, jest tam ta łąka,  nie wiem jak tam z 

własnościami tego terenu? Wiem, że jezioro jest wydzierżawiane, aczkolwiek może by się udało takie 

kompleksowe miejsce dla nas stworzyć. Może można by było pozyskać na to środki z dofinansowania.  

p.R.Gollus wyjaśniła, że po pierwsze trzeba by było grunt uregulować, bo w tym miejscu, gdzie jest ta 

przysłowiowa plaża  przy jeziorze semlińskim jest własność prywatna. Po drugie jak najbardziej 

przyszłościowo można o tym pomyśleć, żeby  coś takiego stworzyć tylko Stara Kiszewa pozyskała z 

LGR, z tej grupy rybackiej. My na terenie  gminy Zblewo takiej rybackiej grupy nie mamy, nie 

należymy do takiej grupy, nie jesteśmy wciągnięci w obszar działania tej grupy. Mamy jeszcze 

natomiast do wykonania w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Radziejewo, zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania mamy też teren pod plaże i pod 

kąpielisko. Musimy sobie ustalić hierarchię wykonania tego, bo to  nie są wcale takie łatwe sprawy. 

Jak   najbardziej przyszłościowo musimy o tym pomyśleć, ale pierwsze to musielibyśmy uregulować 

stan prawny gruntu.       

Radny p.M. Jankowski poinformował, że z informacji, którą przekazał mu sołtys wsi Białachowo 

wynika, że autobus szkolny który dojeżdża do Białachowa i zabiera dzieci do szkoły w  Bytoni, 

przejeżdża koło posesji Pana sołtysa, potem koło p.Klin i chciałby się zorientować czy to jest stała 

trasa autokaru, czy na chwilę  obecną jest to trasa doraźna? Jak ma to być stała trasa, to Pan sołtys 

twierdzi, że jest bardzo kiepski stan drogi i w tym miejscu byłby problem z przemieszczaniem się  tego 

autobusu. Radny dodał, że kilka miesięcy temu składałem wniosek dotyczący tej przystani na rzece 

Wda w miejscowości Pazda i chciałbym się dowiedzieć, czy da się to zrobić, czy też nie? 

p.M.Mischke wyjaśnił, że tą drogą akurat  jeździliśmy przedtem  niż puściliśmy ten autobus, byłem tam 

z p.Markiem Nawrockim w piątek i ta droga jest przejezdna.  PKS nie zgłaszało również żadnych 

uwag. Jeżeli my puszczamy tą drogą autobusy szkolne to musimy też o  tę drogę  dbać.   

Radny p.M. Jankowski dodał, że jak jest sucho to jest dobra droga, ale jak będą roztopy to będzie 

problem 

p.M.Mischke wyjaśnił, że jeżeli będzie nieprzejezdna to autobus będzie musiał zmienić trasę.   

p.R.Gollus odnośnie przystani w Paździe poinformowała, że jest tam taka podobna sytuacja jak w 

Semlinie, że trzeba najpierw uregulować sprawy własnościowe, zrobić projekt i szukać 

dofinansowania na przystań. 

Przewodniczący Rady Gminy  wtrącił, że z drugiej  strony rzeki jest przystań. 

p.R.Klimowicz – sołtys wsi Borzechowo poinformowała, że  to jest przykra sprawa, bo prosicie o to, 

chcecie, a nikt  nie jest zainteresowany sprzątaniem. Pan Wójt wie, że sołtysi się  miesiącami 

zobowiązali, nawet sołtys z Osowa zobowiązał się,  do dbania o obelisk. W tej chwili był miesiąc 

p.Sławka i zgłosił mi, że wszystkie flagi są połamane i dzisiaj byłam tam, oglądałam i faktycznie są 

połamane, poniszczone. Jeśli coś takiego miałoby powstać, to chciałbym, aby ten który to  organizuje 

żeby się zobowiązał do sprzątania, pilnowania porządku. Bo naprawdę nam jest aż przykro, my 

sadzimy kwiaty, stawiamy ładne flagi, stawiamy świecie i to jest niszczone. Nam nie jest przyjemność 

ciągle tam sprzątać i naprawiać. Nam jest przyjemność postawić tam świeczkę, kwiaty i pojechać.  To 

obcy  przyjeżdżają i niszczą.  

Radny p.J. Czubek poparł Panią sołtys dodając, że nigdy nie był zwolennikiem tego, żeby tam zrobić 

przystań kajakową po tej stronie akurat, gdzie jest pomnik papieża. Dlaczego to  każdy powinien  to 

zrozumieć, nie załatwiajmy się w tym miejscu. Jest przystań z drugiej strony, jest od x lat i niestety tak 

to będzie wyglądało, jak Pani Sołtys powiedziała.  

 

Ad. 5 

Informacja o wykonaniu budżetu i zadań gospodarczych w I półroczu 2016r. 

Informacja  na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 
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Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za przyjęciem informacji o wykonaniu budżetu i zadań gospodarczych w I półroczu 2016r. głosowali 

wszyscy Radni. 

 

Ad. 6 

Ocena przygotowania placówek oświatowo – wychowawczych do roku szkolnego. 

Informacja  na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za pozytywna oceną przygotowania placówek oświatowo-wychowawczych do roku szkolnego 

głosowali wszyscy Radni. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/176/16 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/167/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 14 lipca 2016r. w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zblewo. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/177/16 zmieniająca uchwałę Nr XXIII/167/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 14 lipca 

2016r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zblewo w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXV/178/16 w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów . 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/179/16 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego zasady przydzielania  i rozliczania 

dotacji dla przedsięwzięć z zakresu usuwania azbestu w ramach realizacji „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Zblewo” . 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/180/16 w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego zasady przydzielania  i 

rozliczania dotacji dla przedsięwzięć z zakresu usuwania azbestu w ramach realizacji „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Zblewo”  w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/181/16 w sprawie  ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r.  

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12  Radnych i 2 Radnych wstrzymało się od głosu.  
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Uchwała Nr XXV/182/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 Radnych i 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XXV/183/16 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027 w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

W tym miejscu, o godz.17.10,  Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. Obrady 

wznowiono o godz. 17.15. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił Radny p.K.Surówka. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXV/184/16 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w złączeniu 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie bezprzetargowej. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że chodzi o sprzedaż  części działki nr 26/15 według 

wstępnego projektu podziału w Miradowie, koło bloków. Wystąpił mieszkaniec Miradowa p.Weisbrodt 

o wykup części tej działki, która jest własnością gminy.  Wykonany został wstępny projekt podziału. 

Intencją wnioskodawcy był dojazd do swojej posesji z tyłu, natomiast ten obszar, który został 

wydzielony jest niewspółmiernie większy od tego co jest potrzebny na dojazd.   

Radna p.S. Cherek poinformowała, że było to już zaopiniowane i Rada wyraziła zgodę na komisji do 

sześciu  metrów i ten Pan miał wiedzę, że do sześciu metrów będziemy zgodni. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że posiadał tą wiedzę, a wnioskuje o więcej. 

Radna p.S. Cherek powtórzyła, że Rada pozostaje przy swoim stanowisku. 

Za podjęciem uchwały głosował 1 Radny, przeciw głosowało 10 Radnych i 3 Radnych wstrzymało się 

od głosu.  

 

Ad.17  

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

Odpowiedzi zostały udzielone bezpośrednio  po ich zgłoszeniu.  

 

Ad.18  

Wolne wnioski zakończenie.  

p.R.Klimowicz - sołtys wsi Borzechowo  poprosiła, aby nasza firma, która wywozi śmieci miała ze sobą 

miotełkę, albo grabelki, bo jak wysypują przy cmentarzu ten  duży kontener, to to  co im wypadnie to 

nie są w stanie nawet tego podnieść ani  zagrabić. Chciałabym, aby zwrócić im uwagę, aby trochę to 

ogarnęli.   
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p.H.Jankowski – sołtys wsi Semlin złożył podziękowania na ręce Pana Wójta za budowę drogi Semlin- 

Semlinek, która jest wykonana częściowo i może będzie dalej  to kontynuowane  przy  Waszym 

wsparciu.  Jest to droga, która idzie do Kręga, a od Kręga zaczęli budować asfalt. Wspaniałą pracę 

Pan Wójt wykonał, bo położył dalszą część drogi. Podziękował również Pani Kierownik GOPS za 

wspaniałą pomoc dla pogorzelców z Semlina. Pracownicy  GOSP spisali się  wspaniale i gorące dla 

nich oraz dla Pana Wójta podziękowania od Państwa, którzy doświadczyli tego nieszczęścia.  

Radny p.J. Czubek poprosił o wyjaśnienie sprawy placu 700-lecia. 

Adwokat p.P.Zieliński poinformował, że ta nieruchomość jak Radni wiedzą, została wywłaszczona w 

1988r. W zamian za to Państwu  Miętkim została przekazana kwota odszkodowania i działka 832m2. 

Niestety te ustalenia znalazły tylko swoje odzwierciedlenie w notatce służbowej, a nie znalazły 

swojego odzwierciedlenia w akcie notarialnym na mocy którego, ta część placu 700-lecia przeszła na 

gminę. W następnych latach gmina na tej nieruchomości wybudowała kanalizację burzową, kolektor 

sanitarny, instalację wodociągową, instalację elektryczną, utwardzono, oświetlono, dokonano 

nasadzeń krzewów i   drzew. Państwo Miętcy 2 maja 2001r. wnieśli o zwrot tej nieruchomości i mamy  

harmonogram działań. Raz Starosta odmawia zwrotu, Wojewoda to uchyla, potem Sąd uchyla 

uchylenie. Ostatecznie  doszło   do wydania decyzji przez Wojewodę w 2014r. Gmina wniosła 

odwołanie do Sądu Wojewódzkiego Administracyjnego. Sąd jednak utrzymał w mocy decyzję 

Wojewody, a tę decyzję Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego utrzymał Naczelny Sąd 

Administracyjny wyrokiem z lipca tego roku. Naczelny Sąd Administracyjny  swoje rozstrzygnięcie  

oparł na następujących punktach: 

1) NSA potwierdził to co ustalił Wojewoda, że przekazana Państwu Miętkim działka nie była 

działką tożsamą z działką  wywłaszczoną, w związku z czym nie stanowiła zapłaty za to 

wywłaszczenie, z związku z czym w tym wyroku nakazał zwrócić Państwu  Miętkim tylko 23 

tyś. zł, jest to zwaloryzowana wartość tego, co otrzymali za przekazaną na rzecz gminy 

działkę, 

2) Sąd nie brał pod uwagę tych wszystkich udoskonaleń i ulepszeń działki których dokonała 

gmina  ponieważ stwierdził, że nie powstały one na cele wywłaszczenia, czyli na budowę 

ośrodka zdrowia, 

3) Sąd utrzymał decyzję  Wojewody stwierdzając, że Gmina nie zrealizowała celu na jaki 

dokonała wywłaszczenia, tj. nie wybudowano w tamtym miejscu ośrodka zdrowia,   

4) NSA stwierdził, że bada stan faktyczny i prawny na datę wydania ostatecznej decyzji, czyli na 

listopad 2014r., w związku z czym w ogóle praktycznie  nie odniósł się do tego kto ma 

zwrócić, tylko wyrok jest przeciwko Gminie.  

Jednakże w chwili obecnej, Stowarzyszenie skutecznie nabyło tę nieruchomość i w związku z tym 

dostałem pismo od Pani Pełnomocnik Państwa Miętkich, w którym to piśmie Pani Sikora domaga się 

od Gminy zapłaty dwóch kwot: 286.000zł – która stanowi wartość działki zawartą w  operacie 

szacunkowym z 2014r. plus kwota wybudowanych na działce utwardzenia, kanalizacji, oświetlenia itd. 

w kwocie 215.971zł.  W mojej ocenie stanowi to duże  nieporozumienie ponieważ gmina w ten sposób 

musiałaby płacić dwa razy za to samo, najpierw za wybudowanie infrastruktury, a obecnie za 

odkupienie jej od Państwa Miętkich. Pani Sikora powinna zdać sobie sprawę, że ta kwota 286.000zł to 

biegły oceniał stan działki jaki jest w chwili obecnej, czyli  z tą istniejącą infrastrukturą. W związku z 

czym  w tej kwocie 286.000zł mieści się ta kwota 215.000zł.  Ta kwota 215.000zł to też nie jest kwota, 

która odzwierciedla obecną wycenę tych nakładów. To jest tzw. wartość odtworzeniowa według cen 

zrzeszenia biegłych budownictwa. Gdyby teraz tego wszystkiego pozbawić, to bardzo możliwe, że 

odbudowanie tej całej infrastruktury by kosztowało te 215.000zł. Na chwilę obecną tam jest i w 

związku z czym tak naprawdę te 215.000zł zawiera się w tych 286.000zł i dlatego w mojej ocenie jest 

to żądanie polegające na niezrozumieniu materiału, który został w tej całej sprawie zgromadzony.   

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 17.30,  Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXV 

sesję Rady Gminy Zblewo. 

Integralną częścią protokołu  jest płyta CD oznaczona: „ XXV sesja – 06.09.2016r”. 

Protokółowała 

A.Zalewska        Przewodniczący Rady Gminy  

                Leszek Burczyk 


